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Agenda najaar 2024

28 september Vliegvissen op de

Grensmaas

5 oktober Forelvissen

18 oktober B&C-avond

2 november Forelvissen

15 november B&C-avond

23 en 24 november Fly Happening

Putte Belgie

30 november Snoekdag met Tiel

13 december B&C-avond

20 december Jaarafsluiting

Clubavonden (vrijdagavond)

De clubavonden zijn in het voorjaar

en najaar. In principe om de 14

dagen. Te beginnen om 19.30 uur.

De locatie is: het botenhuis aan de

Kazernelaan 113 te Weert.

100e uitgave ‘t Vleegvesserke
2007 - 2024

Voor jullie ligt de 100ste Nieuwsbrief

Voorwaar een unieke prestatie! Sinds 2007 verschijnt hij onregel -

matig. Frans Dirks zijn we veel dank verschuldigd. Hij heeft ze alle

100 stuks opgemaakt. En natuurlijk ook de schrijvers van de diverse

artikelen door de jaren heen.

Want een Nieuwsbrief is geen dictaat van het bestuur. Het is van ons

allemaal, en dat blijkt ook wel uit de diversiteit aan schrijvers, leden,

die de vulling hebben verzorgd.

Wil je ook eens een stukje schrijven en/of foto's inleveren, schroom

dan niet. Stuur het materiaal naar het redactieadres van Frans Dirks.

Voor deze jubileumuitgave heeft onze Ad Hoogeboezem een vijftal

leden geïnterviewd. Ad: bedankt hiervoor.

De keuze van deze vijf leden is gemaakt op basis van diversiteit. 

Een dwarsdoorsnee van onze vereniging. Man/vrouw, jong/oud,

 beginnend/gevorderde vliegvisser.

En als toetje hebben we op de laatste pagina's het allereerste

"Vleegvesserke", nummer 1 uit 2007, afgedrukt.

Leuk om nog eens terug te lezen.

Ik spreek de hoop uit dat er nog vele uitgaven mogen verschijnen.

Harrie Meusen

Voorzitter



Interview: riny Verhees

1. Wanneer ben je begonnen met vliegvissen?
Met het wedstrijdvissen was ik begonnen in de

zeventiger jaren. Hiermee moest ik stoppen op

doktersadvies. Gaf toch teveel spanning. In 1997

ben ik lid geworden van VVA St. PETRUS.

2. Waarom heb je gekozen voor vliegvissen
als vrijetijdsbesteding?
Omdat het vliegvissen totaal iets anders was dan

het vissen met de vaste stok.

3. Waar vis je meestal in Nederland? Vis je
ook in het buitenland?
In Nederland vis ik nu voornamelijk op forellen -

vijvers. Verder met de feederhengel op witvis op

het  Kanaal.

Ik heb in de loop der jaren gevist in een groot

aantal landen in Europa.

4. Heb je een bijzondere ervaring opgedaan,
een visavontuur, een visactiviteit o.i.d.
waaraan je nog wel eens terugdenkt?
Met vismaten op het Veerse Meer. Een grote golf

van een motorboot en een van de maten ging

kopje onder. Tijdens een vistocht kreeg ik bij een

windvlaag een grote streamerhaak diep in mijn

hand. Ik moest noodgedwongen naar de Eerste

Hulp van een ziekenhuis. We visten toen nog

zonder uitzondering met weerhaken.

Toen we eens met vismaten onderweg waren

naar Stadtkyll en we de grens over waren,

 werden we verrast door noodweer (sneeuw e.d.).

We zijn toen teruggekeerd naar Nederland. Daar

was het mooi weer.

5. op welke gebieden van het vliegvissen zou
je zelf nog beter willen worden, c.q. jezelf
nog wat verder willen ontplooien?
Is op dit moment eigenlijk niet meer aan de orde.

6. denk je dat de VVA je hierbij behulpzaam
kan zijn, en zo ja, op welke wijze?
Zie hiervoor.

7. Waarom heb je de VVA gekozen als jouw
visvereniging?
Weet ik eigenlijk niet zo precies meer. Ik denk via

een aankondiging in een hengelzaak of zoiets. Ik

kon kiezen uit meerdere verenigingen en Weert

ligt in de buurt.

8. Wat zou de VVA naar jouw mening beter
kunnen doen?
Zoveel mogelijk activiteiten organiseren, waaraan

iedereen kan deelnemen. Voorts moet iedere

deelnemer in principe gelijke kansen hebben om

vis te kunnen vangen.

9. ben je op dit moment actief betrokken bij
de vereniging als commissielid of anders-
zins?
Op dit moment niet meer.

10. Hoe zie je de toekomst van het vliegvissen
in Nederland?
Vliegvissen wordt door de jeugd als moeilijk erva-

ren en toch meer als een oudemannensport. De

jeugd wil grote vissen vangen, d.w.z. op nr. 1 kar-

pers, maar ook steur en meerval.

De vereniging moet beschikken over een grote

visvijver met ruim voldoende grote vis.



Interview: Johan van Goor

1. Wanneer ben je begonnen met vliegvissen?
Met vissen ben ik begonnen op achtjarige leeftijd.

Eerst met de vaste stok en later met de spinhen-

gel. Ik deed toen ook aan zeevissen. De laatste

twintig jaar doe ik vrijwel uitsluitend aan vliegvis-

sen.

2. Waarom heb je gekozen voor vliegvissen
als vrijetijdsbesteding?
Circa vijftien à twintig jaar geleden werd ik over-

vallen door een burnout. Mijn arts adviseerde mij

min of meer als afleiding een hobby te kiezen.

Mijn jongere broer deed aan vliegvissen en ik

nam een hengeltje van hem over. Mijn vrouw

Carla bracht mij vervolgens in kontakt met Harrie

Meusen en ik werd lid van de VVA van St. Pe-

trus. Ik heb de nodige cursussen gevolgd en de

rest is historie.

3. Waar vis je meestal in Nederland? Vis je
ook in het buitenland?
In Kampershoek, in de beken en snoeken in het

Groene Hart. In het buitenland in België, Luxem-

burg, Duitsland, Lapland, Frankrijk, Tsjechië, Ita-

lië en Amerika.

4. Heb je een bijzondere ervaring opgedaan,
een visavontuur, een visactiviteit o.i.d. waar-
aan je nog weleens terugdenkt?
In Lapland waar ik was met enkele leden van

St.Petrus. Met mijn hengel tussen de benen was

ik mijn laatste vangst aan het bewonderen toen

plotseling mijn hengel wegdreef. Foetsie. Ik was

natuurlijk teleurgesteld en zei tegen onze gids:

als jij mijn hengel terugvindt krijg je van mij een

fles whisky. Vijf dagen later kwam onze gids met

een brede glimlach naar me toe met mijn terug-

gevonden hengel.

5. op welke gebieden v.h. vliegvissen zou je
zelf nog beter willen worden c.q. jezelf nog
wat verder willen ontplooien?
Ik zou mij verder willen bekwamen in het zeevis-

sen. Met name het vissen op Elft, Fint, Makreel,

Zeebaars, Harder, enz.

6. denk je dat de VVA je hierbij behulpzaam
kan zijn, en zo ja, op welke wijze?
Ik denk hierbij aan de commissie specials. Hen-

gelen vanaf het strand of een boot huren en b.v.

vissen op makreel. Lijkt mij een leuke nieuwe

 activiteit voor onze leden.

7. Waarom heb je de VVA gekozen als jouw
visvereniging?
Ik was al lid van St.Petrus sedert ca. 1967. Na-

dien ben ik lid geworden van de VVA. Ik was dus

al bekend met de vereniging.

8. Wat zou de VVA naar jouw mening beter
kunnen doen?
Ik ben dik tevreden met de programmering en de

clubactiviteiten.

9. ben je op dit moment actief betrokken bij
de vereniging als commissielid of anders-
zins?
Ja. Als lid van de bindcommissie. 

10. Hoe zie je de toekomst van het vliegvissen
in Nederland?
Ik zie het enigszins somber in. Er is minder open-

baar water beschikbaar, waarin je ongehinderd

en goed kan vissen. Er is naar mijn mening een

(te) hoge hengeldruk. Het visbestand neemt af.



Interview: Cees van der Hulst

1. Wanneer ben je begonnen met vliegvissen?
Ik ben begonnen met vissen met de vaste stok

als tiener samen met mijn vader. In 2018 ben ik

gestart met vliegvissen. Ik kreeg een cursus

vliegvissen met Theo Bakelaar cadeau van mijn

buurman en dat was het begin. Daarna had ik

kontakten met een lid van VVA Midden Limburg.

In 2019 werd ik lid van St. Petrus.

2. Waarom heb je gekozen voor vliegvissen
als vrijetijdsbesteding?
Ik vond en vind het vliegvissen nog steeds inte-

ressanter dan het statische vissen.

3. Waar vis je meestal in Nederland? Vis je
ook in het buitenland?
In Nederland vooral in clubwater van onze ver-

eniging. Daarnaast op de beken en de Grens-

maas en met de belly-boat op de grindgaten.

In het buitenland met de club in Luxemburg en

voorts tijdens vakanties in Frankrijk en Spanje.

4. Heb je een bijzondere ervaring opgedaan,
een visavontuur, een visactiviteit o.i.d. waar-
aan je nog wel eens terugdenkt?
Van Henk Houben heb ik geleerd hoe grote bar-

belen te vangen. Voorts vind ik het vissen op bra-

sem in de Waal nog steeds leuk om te doen.

5. op welke gebieden van het vliegvissen zou
je zelf nog beter willen worden, c.q. jezelf nog
wat verder willen ontplooien?
Ik zou wat meer geduld moeten hebben en er de

tijd voor moeten nemen om het werpen goed

onder de knie te krijgen.

6. denk je dat de VVA je hierbij behulpzaam
kan zijn, en zo ja, op welke wijze?
Ja zeker, de vereniging heeft deskundige,

 behulpzame werpinstructeurs binnen zijn gele-

dingen. Er worden regelmatig werpclinics geor-

ganiseerd.

7. Waarom heb je de VVA gekozen als jouw
visvereniging?
Vrijdagavond komt mij goed uit. Voorts heb ik

ruim voldoende clubwater in mijn directe omge-

ving.

8. Wat zou de VVA naar jouw mening beter
kunnen doen?
Ik ben dik tevreden met de programmering en de

georganiseerde activiteiten.

9. ben je op dit moment actief betrokken bij
de vereniging als commissielid of anders-
zins?
Ja, ik maak deel uit van de Commissie Specials.

10. Hoe zie je de toekomst van het vliegvissen
in Nederland?
Ik zie zorgelijke ontwikkelingen t.a.v. de vissport

in de politiek. De partij voor de dieren krijgt

steeds meer invloed in met name de gemeenten.

In sommige gemeenten b.v. wordt het de jeugd

moeilijk gemaakt in gemeentelijk water te vissen.



Interview: elise

1. Wanneer ben je begonnen met vliegvissen?
Gedurende de coronatijd ben ik begonnen met

vliegvissen. Voor die tijd viste ik op vakanties met

een vaste hengel op witvis. In Noorwegen vooral

met een werphengel op forel.

2. Waarom heb je gekozen voor vliegvissen
als vrijetijdsbesteding?
De combinatie natuurbeleving en vliegvissen trok

mij erg aan. De fantastische film: A river runs

through, was zeker ook een belangrijke trigger.

3. Waar vis je meestal in Nederland? Vis je
ook in het buitenland?
In Nederland vis ik voornamelijk op de Tungel-

royse beek, in het buitenland voornamelijk in

Zweden.

4. Heb je een bijzondere ervaring opgedaan,
een visavontuur, een visactiviteit o.i.d. waar-
aan je nog wel eens terugdenkt?
Mijn eerste vis, een forel, ving ik tijdens een

 vakantie in Noorwegen. Ik ving deze zonder hen-

gel, alleen met een molen en een stuk lijn. Als

vlieg gebruikte ik een soort sedge. Dat was wel

sensationeel. 

Mijn eerste vlagzalm ving ik in Zweden. Ik had

toen net mijn eerste waadpak gekocht. De eerste

avond had ik niets gevangen, maar de tweede

avond was het raak. Ik ving in één actie een

snoek met een vlagzalm in zijn bek! Vlieg was

een grijze Klinkhamer.

5. op welke gebieden van het vliegvissen zou
je zelf nog beter willen worden, c.q. jezelf nog
wat verder willen ontplooien?
Presentatie van de droge vlieg op het water.

6. denk je dat de VVA je hierbij behulpzaam
kan zijn, en zo ja, op welke wijze?
Ja zeker, met werpclinics.

7. Waarom heb je de VVA gekozen als jouw
visvereniging?
Roger was al lid. Weert is onze woonplaats.

8. Wat zou de VVA naar jouw mening beter
kunnen doen?
Ik ben dik tevreden!

9. ben je op dit moment actief betrokken bij
de vereniging als commissielid of anders-
zins?
Ja, ik heb al eens mogen voorbinden.

10. Hoe zie je de toekomst van het vliegvissen
in Nederland?
Ik hoor om mij heen, dat het steeds moeilijker

wordt om vis te vangen. Die verhalen hoor ik ook

in b.v. Noorwegen.



Interview: Juul Jenniskens

1. Wanneer ben je begonnen met vliegvissen?
Toen ik 11 jaar was ben ik begonnen met het vis-

sen met de vaste stok. Daarna ben ik met de

werphengel gaan vissen in de forelvijvers in

Opoeteren en Neeritter. In 2020 ben ik begonnen

met vliegvissen en lid geworden van Midden Lim-

burg en VVA Weert.

2. Waarom heb je gekozen voor vliegvissen
als vrijetijdsbesteding?
Ik had een hengel gekregen van mijn vader en ik

vond het vissen toch wel heel erg leuk.

3. Waar vis je meestal in Nederland? Vis je
ook in het buitenland?
Ik vis in de Maas en de Grensmaas, de Uffeltse-

beek, de Tungelroyse beek en ook in de karper-

vijver in Posterholt. Verder vis ik in de Ardennen

in de Ourthe en de Amblève en in Luxemburg in

de Sûre.

4. Heb je een bijzondere ervaring opgedaan,
een visavontuur, een visactiviteit o.i.d. waar-
aan je nog wel eens terugdenkt?
Een visweekend met vrienden, waarbij we in ten-

ten sliepen. We visten toen in de visvijvers bij

Daalzicht. De eerste keer met mijn vader vissen

en kamperen in Luxemburg.

5. op welke gebieden van het vliegvissen zou
je zelf nog beter willen worden, c.q. jezelf nog
wat verder willen ontplooien?
Technieken leren om nog meer vis te vangen.

Het water leren lezen. De hotspots te weten

komen, waar ik de meeste vis kan vangen.

6. denk je dat de VVA je hierbij behulpzaam
kan zijn, en zo ja, op welke wijze?
Ik denk van wel. Tijdens de uitstapjes van de ver-

eniging zijn er altijd wel deskundige vliegvissers

die mij verder willen helpen.

7. Waarom heb je de VVA gekozen als jouw
visvereniging?
Ik ben lid van meerdere verenigingen. Weert

heeft met name heel veel en goed viswater.  De

VVA organiseert veel interessante activiteiten, die

voor mij heel leerzaam zijn.

8. Wat zou de VVA naar jouw mening beter
kunnen doen?
Ik heb geen idee. Ik heb geen specifieke wen-

sen.

9. ben je op dit moment actief betrokken bij
de vereniging als commissielid of anders-
zins?
Nee. Ik ben gewoon lid.

10. Hoe zie je de toekomst van het vliegvissen
in Nederland?
Als positief. Door corona zijn veel kinderen gaan

vissen. In 2023 zijn er circa 23.000 vispassen

meer uitgegeven.



bestuur

Voorzitter/contactpersoon:

Harrie Meusen

Email:  hmeusen@hotmail.com

Penningmeester:

Frans Berkvens

Email:  fransberkvens@outlook.com

Secretaris: 

Bert Kerstens

Email:  bertkerstens@home.nl

redactie/bestuurslid/webmaster: 

Frans Dirks

Email:  f.dirks1@gmail.com

bestuurslid

Jeroen Kleijn 

Email:  jeroenkleijn70@gmail.com

bestuurslid/webmaster: 

Peter van Gils 

Email:  gilsvanpeter@gmail.com

Voor Wettelijke Aansprakelijkheid
zie de website van de VVA St. Pe-
trus onder het kopje “over ons”.

de VVA St. Petrus wordt gesponsord door: frans berk-
vens en Guus Siezenis. Nieuwe sponsoren zijn van harte

welkom!!!

DE RONDE BLEEK

bijdrage vliegvisvereniging 
€ 30,- per jaar. om lid te kunnen
zijn van de vliegvisclub moet het
nieuwe lid ook lid zijn van de hen-
gelsportvereniging St. Petrus. de
kosten hiervan zijn afhankelijk
van het aantal gewenste visver-
gunningen.
de nieuwe leden dienen nog aan-
vullend, eenmalig het inschrijfgeld
van € 5,- te voldoen.
ook alle betalingen voor de eve-
nementen kunnen op deze reke-
ning betaald worden.
overmaken op bankrekening:
t.a.v. St. Petrus.
IbAN: Nl35 rAbo 0151 8525 37 
bIC: rAboNl2u budel

de eerste les gaat over de eerste vliegvis werples van de
vliegvis afdeling van de hengelsportvereniging St. Petrus in
Weert in de  beginjaren van haar bestaan



Voor je zie je de eerste uitgave
van ʻt Vleegvesserke.
Dit is een initiatief van de VVA,
met als doel de leden optimaal te
informeren van het reilen en zei-
len van de club. Deze digitale
krant zal onregel-matig verschij-
nen. Ook leden kunnen via de re-
dactie stukjes en fotoʼs plaatsen.
Ik hoop van harte dat we in staat
zijn om aan dit initiatief de nodige
continuïteit te geven.
Harrie Meusen (voorzitter)

PROGRAMMA
Vrijdag 26 oktober:
Bind en Contactavond.
Zaterdag 3 november:
Werples gevorderden.
Vrijdag 9 november:
Bind en Contactavond.
Zaterdag 17 november:
Bind demo Jan Reiniers.
Zaterdag 24 november:
Snoekdag VVA.
Vrijdag 30 november:
Bind en Contactavond.
Zaterdag 8 december:
Werples gevorderden.
Vrijdag 14 december:
Bind en Contactavond.
Zaterdag 22 december:
Werples gevorderden.
Vrijdag 28 december:
Bind en Contactavond.

Nieuws van het bestuur
Op de jaarvergadering hebben we
afscheid genomen van Pé Theijbers
als bestuurslid.
In april heeft ook Peter Fiddelaers
het commissiebestuur verlaten. We
vielen als commissie in een gat.
Immers 2 ervaren krachten met
meer dan 10 jaar ervaring kun je
niet zomaar vervangen. Gelukkig
heeft Johan v. Goor de plaats van
Pé ingenomen. Ook voor Peter heb-
ben we een opvolger gevonden.
Guus Siezenis, met bestuurlijke er-
varing die hij heeft opgedaan bij de
vliegvisclub Midden-Limburg, heb-
ben we in kunnen lijven. Met deze
versterkingen zien we de toekomst
rooskleurig tegemoet.

Binddemo Jan Renierse
Jan Renierse komt een vliegbind-
demo verzorgen over het binden
van o.a. garnaal-imitaties die ge-
bonden worden met geprepareerde
palinghuid. Ook zal hij wat vertellen
over de te gebruiken leaders, om te
kunnen vissen met deze vliegen.
Deze dag zal gehouden worden op
17 november in ons botenhuis aan
de Kazernelaan 113.
De dag begint om 10:00 uur en zal
ongeveer duren tot 16:30 uur.
Er zal u gedurende deze dag een
lunch worden aangeboden op kos-
ten van de VVA, de dranken zijn
echter voor eigen rekening.

Het is de bedoeling dat jullie de
bindspullen meenemen zodat jullie
allen mee kunnen binden met Jan,
en ook een paar mooie vliegen kun-
nen maken zodat je thuis ook wat
kunt laten zien wat jullie er van ge-
bakken hebben.
Kortom we gaan er een gezellige
dag van maken met z´n allen waar
we nog lang aan terug zullen den-
ken.
Hopende op ieders komst.
Men hoeft zich voor deze dag niet
op te geven maar als je komt laat
dan even wat weten i.v.m. het eten:
hmeusen@hotmail.com.

Snoekdag VVA
Mensen het is weer zover we gaan
weer op snoek vissen op de IJzeren
Man in Weert en wel op zaterdag 24
november aanstaande.
We komen dan zoals voorgaande

jaren rond de klok van 08:30 uur bij
elkaar in het botenhuis waar we
onder het genot van een lekkere
kop koffie wakker kunnen worden,
voordat we achter de grote snoeken
gaan jagen.
Hopelijk kunnen we een paar mooie
exemplaren verschalken en hier een
paar mooie foto´s van maken.

De deelname is ook dit jaar weer
gratis, dat geldt ook voor de lunch
alleen de dranken dient men zelf te
betalen. Tevens zal er voor diegene
die de grootste snoek weet te van-
gen een prijs beschikbaar worden
gesteld door de VVA in de vorm van
een fles drank.
Maar ook de lokaalbeheerder Bert
Caelers heeft mij mondeling toege-
zegd dat hij een vat bier ter beschik-
king stelt voor diegene die een
snoek weet te vangen van 110 cm
of groter, dit moet dan wel op foto
vastgelegd worden i.v.m. bewijs-
materiaal!!!!!!

Als je dus mee wilt doen voor de
grootste snoek neem dan een meet-
lint mee zodat je de vis en meetlint
kunt fotograferen.
Dus jongens doe je best en laat zien
dat er echt grote snoeken zitten op
dit prachtige water.
Deze dag zal ongeveer duren tot
16:00 uur waarna we nog even kun-
nen napraten over de gebeurtenis-
sen van deze dag.
Opgeven hiervoor is niet nodig er
wordt gevist vanuit de boot.

Hopende op een grote opkomst en
een goede vangst.
Harrie v.d. Rieth.

‘t Vleegvesserke
Eerste jaargang nr. 1

INFORMATIEBLAD VVA ST. PETRUS
Uitgegeven onder auspiciën van het bestuur van de afdeling vliegvissen van Hengelsportvereniging St. Petrus Weert e.o.



Werples voor gevorderden
Zoals voorgaande jaren werden er
in het najaar altijd de werplessen
voor de gevorderden gegeven.
Ook dit jaar wil ik enkele lessen
organiseren, met elk een eigen
thema.
Deze lessen worden op het water
gegeven, bij elkaar komen doen wij
echter weer bij het Bisschoppelijk
College in Weert. De lessen begin-
nen om 13:00 uur en eindigen rond
de klok van 15:30 uur, waarna we
met z´n allen een kop koffie of soep
kunnen gaan nuttigen in ons boten-
huis.
De lessen zullen gegeven worden
op de volgende datums:

Zaterdag 3 november
Alle worpen waar men moeite mee
heeft (speciaal voor de leden die net
de beginnerscursus hebben gehad
om alles even op te frissen).

Zaterdag 8 december
Werpen met een tweehandige zalm-
hengel, en de underhead cast met
een tweehandige zalmhengel en
eenhandige hengel.

Zaterdag 22 december
De dubbele strip met een eenhan-
dige hengel.

Hopende op een grote opkomst.
EFFA flycastinstructor
Harrie v.d. Rieth.

Clubavonden
De clubavonden zijn in het voorjaar
en najaar. In principe om de 14
dagen. Te beginnen om 19.30 uur.
De locatie is: het botenhuis aan de
Kazernelaan 113 te Weert.
Tel. 0495-546069.

Contributie vliegvisclub is 88 23,-
per jaar. Graag contant betalen
aan Riny of overmaken met de
vermelding contributie 2008 en je
naam op Raborekening
1636.10.053 t.n.v. Riny Verhees.
Doe dit nu! Dan krijg je op 
15 december je nieuwe lidmaat-
schapskaart.

Bardienstrooster 2007
Vrijdag 26 oktober 
Sjra Stams & Frits Fransen
Vrijdag 9 november               
Henk Kneepkens
Zaterdag 17 november         
Peter Fiddelaers & Riny Verhees
Zaterdag 24 november          
Harrie vd Rieth & Pe Theijbers
Vrijdag 30 november             
Johan van Goor
Vrijdag 14 december             
Frans Dirks
Vrijdag 28 december             
Riny Verhees

Bestuur
Voorzitter/contactpersoon:
H. Meusen
Email:  hmeusen@hotmail.com
EFFA flycastinstructor/bestuurslid:
H. v.d. Rieth
Email:  harrievdrieth@home.nl
Penningmeester:
R. Verhees
Email:  rinyverhees@hotmail.com
Redactie/bestuursleden: 
G. Siezenis
Email:  a.siezenis@kpnplanet.nl
F. Dirks
Email:  f.dirks1@chello.nl
Bestuurslid: 
J. v. Goor
Email: 
johan.van.goor@diginederland.nl

Vissen te Lac La Strange
Op 15 september zijn een 20-tal vliegvissers naar Bastogne getogen.
Aldaar hebben ze de (grote) forellen flink achter de schubben gezeten.
Het was een zeer gezellige en dus geslaagde dag, met mooie vissen.
De hammen heeft men zich goed laten smaken, 's middags, in de Lodge.
Zeker een dag die ook volgend jaar weer op de planning moet staan.
Harrie Meusen




